
 

SkolebestyrelsesJULEmøde den 26. november 2024 
 

kl. 17:00-20:00 på afdeling Kjellerup 
 

Deltagere: 

Forældre: Line Boy Nielsen, Mette Hulemand Maul, Sigrid Cecillie Juel Hansen, Birgitte B. Nørregaard, Michael 
N. Nielsen og Morten B. Madsen, Casper Zimmermann Kristensen 
Kirsten Bøegh Filtenborg (Suppleant), Lene Nissen Bjerre (Suppleant). 
Medarbejderrepræsentanter: Gitte Storgaard Funch, Nanna Larsen, Mette Skytte. 
Elevrepræsentanter: Formand Elevråd Alfrida Inger Korsholm Christensen 8D og Næstformand Elevråd Celina 

Munk Kaur Poulsen 9D. 

Ledelse: Hans Plougmann Lajgaard og Peter Rasmussen. 
 
Mødeleder: Bestyrelsesformanden.  
Referent: Hans   
Ikke til stede: Gitte Storgaard Funch 
Afbud:  

Dagsorden 
 

Peter informerer om hændelse i gl gymnastiksal 25.11.24 
 

Godkendelse af dagsorden (Kl. 17:00) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 
Godkendt 
 
  

Nyt fra elevrådet (kl. 17.05) 
Ansvar for punktet: Sice  

Referat: 

Mobilaftalen er diskuteret i elevrådet. Det er svært at overbevise udskolingen om, at de skal aflevere mobilerne.  

Der kommer skriv ud fra ledelsen ift. opfølgning på, hvordan det går. 

Der er julebanko for hele afd. Kjellerup d. 3. december. Sjørslev følger trop for hele deres afdeling. 
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Status Klub og SFO (17:20) 
Ansvar for punktet: Hans 

- Hvordan forløb de to klubdage? 

o Godt. 

o Det var hyggeligt. 

- Hvad er tilslutningen: hvor mange vil tilmelde sig. 

o Der var ca. 30 børn begge dage. 

o Ca. 8-10 nye børn. 

o Har fået fem henvendelser om interesse. 

- Hvornår begynder klubben. 

o Når vi har afholdt åbent hus. 

▪ Januar 

o Vi skriver ud efter åbent hus ift. tilmelding. 

- Er der personale, der vil brænde for opgaven? 

o Ja, alle brænder for opgaven ’børn’. 

- Børnetallet i SFO: udviklingen, tilgår eller fragår der børn? 

o Ja, der er tilgang, vi er på niveau med året før Corona. 

- Udvikling: Inklusionspædagoger og Fritidspædagoger. 

o Vi har haft møde med alle fritidspersonaler. De har meldt tilbage ift. hvor de kan se sig selv.  

o Det ser ud til vi kan skabe to ’hold’ pædagoger. 

- Feriepasning. Opfølgning. 

o Der er 3 børn i Vinderslev og 6 børn i Sjørslev, der skal passes. 

▪ Må vi samle dem i Kjellerup for at spare på personaletimerne? 

▪ Ja, det må vi gerne melde ud til forældrene. 

Referat 

Feedback på dialogmødet (17:50) 
Ansvar for punktet: PR 
Referat: 

Mødet på Tollundskolen & besøg af direktør 
 

Spisning (18:05) 
 

Vision (18:40) 
Ansvar for punktet: PR  

Det videre arbejde. PR fremlægger materiale. 

Referat: 

Peter fremlægger oplæg til arbejde ift. vision for Trekløverskolen. 9 punkter. 

Arbejde i grupper: Gennemgå alle 9 punkter, og se om der er mangler, for meget, anderledes eller andet. 

Orientering (19:30) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 
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- Formand:  

- Skoleleder: 

o Trivselsarbejde PU mm., 7. årgang (obs på princip) 

▪ Vi laver tre 7. kl. 

• 7E fordeles på de tre andre klasser. 

• VI skal lytte til børnenes ønsker. 

• Princip for klassedannelser – obs på, at der er klassedannelser andre steder 

end på 7. årg. – f.eks. 0. årg., holddeling. 

o Skoleudviklingssamtale 25/26: et bestyrelsesmedlem kan deltage. 

 

- Personale:  

Dagsorden til næste møde – forslag til punkter (Kl. 19:35) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 
Mobilpolitik – status. 
Princip for skole/hjem-samarbejde. 
 

Godkendelse af referat – B (Kl. 19:45) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 
Den går på omgang og godkendes til næste møde. 
  

Eventuelt (Kl.19:50) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 
 
 
 

Kommende mødedatoer 
D. 21/1-2025 Sjørslev, D. 11/3-2025 Vinderslev, D. 27/5-2025 Kjellerup. 

 


